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Mødereferat 

Møde: Bestyrelsesmøde 
Tidspunkt: 25. september 2024 kl. 19-21 
Sted: Finsensvej 15 
 
Deltagere: 

 
Jan Schott, Kasper Lund, Michael Rix, Anders Roed, Nadia Jenayah, Carsten Schou 
Nielsen (Referent) 

  
Afbud: Ingen 
  

Dagsorden 

1. Referat/opfølgning fra sidst 
2. Økonomi 
3. Bankforhold 
4. TSA 61 
5. Sti mod Elbohallen 
6. Støjmur 
7. Hjertestarter 
8. Søer 
9. Eventuelt 

Referat 
 

Emne Beskrivelse Opgave-
ansvarlig 

Deadline 

Referat/opfølgning fra 
sidst  

Der er blevet fulgt op på indkomne henvendelser fra 
sidste møde. Der er taget kontakt vedrørende andehus 
og andet i søen.  Det er aftalt vi ser på det hen ad vejen 
når vi har fået søen oprenset.  
 
Drænhuller og granit ved bål sted er udarbejdet  
 
Tilbagemeldinger givet til dem som har henvendt sig. 

  

Økonomi 1 grundejer i restance med kontingent – Quick Account 
er på sagen, og vi forventer det bliver løst. 
 
Vi har modtaget penge fra EVIDA-projekt samt 
ekspropriationsforretningen 
 
Vi mangler at modtage erstatning for 

• CJ er kontaktet for leje af plads – Vi skal have 
fat vejdirektoratet Ditte Høgh for at få dette 
afklaret – MR kontakter hende 

• Energinet vil begynde reetablering og se på 
markskadeerstatning. Dette skal vi løbende 
følge op på 

• EWII mangler umiddelbart en sidste del, vi er 
opmærksomme herpå undersøger og rykker 
EWII. 

 
 
 
 
 
 
 
 

MR 
 
 

 
 
 

JS/CN 
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Bankforhold 

 

Skifte af bank drøftet. MR har været i kontakt med 

Sparekassen Danmark som gerne vil have foreningen 

som kunde. Vi kan som udgangspunkt nå bedre forhold 

og ved at købe få garanter kan vi opnå mulighed for 

højrentekonto. 

På baggrund af dette vælger vi at skifte bank. MR 

sender oplysninger til JS ift. at få oprettet  

 

 
 
 
 
 
 

MR 
 

 
 
 
 
 
 
25-11-2024 

TSA 61 Projektet forløber umiddelbart ok, men er lettere 

forsinket – vi har ikke modtaget yderligere information.   

Der ar afholdt møde med EVIDA/Trefor og landinspektør 

ift. Reetablering af område hvor der er gravet op mod 

Adelvej ifm. linjeføring. Det er aftalt de jævner området 

pænt ud, og efterfølgende slår græs. Der er ligeledes 

enkelte træer der skal betales erstatning for, men det et 

mindre beløb. Snak om Trefor linjeføring til samkørsels 

plads tages senere når det bliver aktuelt. 

Trefor mener at sag om kørespor på areal mellem 

parceller er afsluttet – Dette skal der følges op på. 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

CN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
25-11-2024 

Sti mod Elbohallen Vi har ikke modtaget nogle tilkendegivelser fra 

kommunen i forhold til vedligeholdelsespligt. Vores 

normale kontaktperson har flyttet afdeling, så vi skal 

have etableret en anden vej ind.   

Der ligger en henvendelse hvor der er noteret vi er 

kontaktet - Vi prøver at kontakte kommunen via giv et 

praj. 

Kommunen har stadig ikke udbedret kørespor ved stien, 

dette skal der rykkes for 

 
 
 
 
 
 

KL 
 
 

 
CN 

 
 
 
 
 
 
25-11-2024 
 
 
 
25-11-2024 

Støjmur Efter indsendelse af høringssvar har vi ikke fået noget 

respons. Det undersøges om det er normalt med så 

lange svar tider, inden vi rykker. MR hører kontakt ved 

kommunen 

 
 

MR 

 
 
25-11-2024 

Hjertestarter Den er ikke hængt op endnu. Der er oprettet El aftale 

ved EWII. Tag kontakt Thomas og hør hvad status er, 

eller om der mangler noget her. NJ hører Thomas ift. 

om/hvad der mangler for den kan sættes op. 

 
NJ 

 
25-11-2024 

Søer Øvrige søer, oprensning og rydning omkring søerne? Vi 
er ikke kommet videre, AR tager opgaven ift. at tage 
kontakt. Treldenæs Træservice er blevet anbefalet til at 
udføre dette.  CN undersøger hvad der tidligere har 
været af korrespondance og informerer AR 
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Det kunne give god mening med redningskrans på 
begge sider af søen. Spørg TRYG om det er muligt at få 
en ekstra redningskrans til den anden side  

 
 

NJ 

 
 
25-11-2024 

Diverse  I næste års gartneraftale skal vi have fokus på 
klippetider, klippefrekvens, samt korrekt klipning, 
således spredning af græs på fortove minimeres.    

Generelt ser en række træer i området slidte/døde i ud. 
AR prøver at undersøge muligheden for en løsning 
renovering heraf.  

Kanter mod vej er tilgroede – Kommunen skal kontaktes 
herom.  KJ giver et praj herom  

Henvendelse vedrørende beskæring - Vi søger 
rådgivning ved kommunen ift. hvordan vi skal forholde 
os.  

Opdatering af hjemmesiden – Gamle opslag gennem  
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